

faedah ini telah membelanjakan sejumlah RM151,000 atau 73.1 peratus untuk pembelian buku.

Baginda bertitah demikian semasa majlis Konvokesyen UPM ke-29 (Sidang 2) di Pusat Kebudayaan dan Kesenian Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah, UPM.

Dalam majlis tersebut seramai 4,574 graduan menerima ijazah dan diploma dalam pelbagai bidang pengajian. Jumlah graduan ini merangkumi penerima Ijazah Doktor Falsafah (Ph.D) seramai 75 orang, diikuti Master (702), Bachelor (3,308) dan Diploma (489).

4 pelajar terbaik terima anugerah

DALAM majlis yang sama, Mohd Firrdaus Romeli menerima Pingat Emas Canselor dan Anugerah Pelajaran Diraja dan Selvamalar Selvaraju menerima Anugerah Pelajaran Diraja. Anugerah Pingat Emas Alumni dan Pingat Emas Yayasan Pak Rashid pula diterima oleh Low Tian Gee dan Azlina Mohd. Khir.

Sementara itu, Azlina yang ditemui menyatakan perasaan gembira dan bertuah kerana dipilih sebagai pemenang Pingat Emas

Yayasan Pak Rashid. Beliau menerima wang tunai RM3,000, pingat emas, dan sijil penghargaan.

Katanya, untuk berjaya mahasiswa tidak boleh lupa tentang tanggungjawab kepada pencipta, ibu bapa, universiti dan masyarakat.

"Maknanya ada kesedaran dalam diri kita tentang semua tanggungjawab tersebut. Maka sudah tentunya kita akan berusaha untuk menjadi seorang insan yang cemerlang," kata Azalina.

Beliau yang sekarang ini bertugas sebagai eksekutif di Institut Perkembangan Minda (INMIND) sempat berpesan kepada mahasiswa agar belajar dengan sistematik dan bijak dalam pengurusan masa. Inilah antara faktor kejayaannya.

Anak kepada pesara tentera ini juga seorang yang rajin dan kuat berusaha sejak kecil lagi. Harapannya agar kejayaannya itu

menjadi perintis kepada adik-adiknya kerana Azalina adalah anak sulung daripada lima adik beradik.

Dalam majlis konvokesyen kali ini juga terdapat dua program yang melahirkan graduan sulung iaitu Bachelor Reka Bentuk (Reka Bentuk Perindustrian) seramai 29 orang graduan dan Bachelor Pendidikan (Teknologi Maklumat) seramai 62 orang graduan.

"Beta gembira dengan usaha terbaharu UPM yang menyokong pendekatan pembelajaran berasaskan pelajar di mana UPM telah memperkenalkan skim kemudahan kredit buku teks sebagai projek perintis kepada kumpulan pelajar tertentu,"



TERBAIK ... empat pelajar terbaik UPM terdiri daripada (dari kiri) Selvamalar, Nor Azlina, Low Tian Gee dan Mohd Firrdaus.



AZLINA ... menang pingat emas Yayasan Pak Rashid.

Tribun Putra diterbitkan oleh Bahagian Komunikasi Korporat, Universiti Putra Malaysia. Tujuan penerbitan untuk menyampaikan maklumat disamping pelbagai rencana, berita, laporan semasa berkaitan bidang pendidikan dan penyelidikan negara. Surat menyurat dan kiriman artikel/berita/rencana hendaklah dialamatkan kepada:

Pengarang Tribun Putra
Bahagian Komunikasi Korporat
Universiti Putra Malaysia
43400 UPM Serdang, Selangor.

Telefon: 03-8946 6009 / 6014 Faksimili: 03-8948 7273

9P
BUL
2005
1